
 
 

中銀 Visa 信用卡 – 有關支付寶®快捷支付™服務更新 

 

由 2015 年 6 月 1 日起，憑中銀 Visa 信用卡於支付寶® 繳費時，將只可透過普通 Visa 信用卡方式付款，

而支付寶®快捷支付™ 服務將予暫停。過去曾使用有關服務之中銀 Visa 卡客戶，請自行於閣下的支付

寶®賬戶删除該 Visa 快捷卡之設定。 

 

中銀萬事達信用卡使用支付寶®快捷支付™ 服務則維持不變。 

 

如有查詢，請致電中銀信用卡客戶服務熱線：2108 3288。 

 

中銀信用卡(國際)有限公司 

2015 年 5 月 

 

 

 

BOC Visa Credit Card – Notice of Update of Alipay® Express Payment™ Service 

 

With effect from 1st June 2015, BOC Visa Credit Card will only be able to make payments on Alipay® via the 

normal Visa card payment service. Alipay® Express Payment™ Service will be suspended for BOC Visa Credit 

Card. For Visa cardholders who used this service before, please remove the relevant Visa express card payment 

information from your Alipay® account. 

 

While the Alipay® Express Payment™ Service for BOC MasterCard Credit Card will remain unchanged. 

 

To enquire please call BOC Credit Card Customer Service Hotline: 2108 3288. 

 

BOC Credit Card (International) Ltd 

May 2015 

 


